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Vragen van het lid Hachchi (D66) aan de Minister van Defensie over het 
bericht dat Defensie laks zou zijn met geheimen (ingezonden 29 april 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Defensie laks met geheimen»?1 

Vraag 2
Kunt u reageren op het rapport van onderzoeksbureau van Lloyd’s? 

Vraag 3
Hoe is dit rapport onder de aandacht gekomen bij De Telegraaf en kan dit 
rapport dan ook naar de Kamer gestuurd worden? 

Vraag 4
Klopt het dat er nog geen structurele oplossingen zijn, behoudens een 
nieuwsbrief, om het uitlekken van gevoelige informatie te beperken? Zo ja, 
binnen welke termijn verwacht u maatregelen te treffen om dat te verwezen-
lijken? Zo nee, wat voor maatregelen zijn er getroffen om het uitlekken van 
gevoelige informatie te beperken? 

Vraag 5
Hoe bent u van plan om er voor te zorgen dat betrokkenen essentiële kennis 
over wet- en regelgeving op het gebied van geheimhouding gaan ontwikke-
len? 

Vraag 6
Bent u het met Patrick Bennink en David Knibbe eens dat er beter en meer 
toezicht door de commandanten moet plaatsvinden? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 7
Acht u een nieuwsbrief voldoende om het veiligheidsdenken bij de Defensie-
medewerkers tussen de oren te krijgen en te houden? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet en wat voor maatregelen stelt u dan voor?

1 Telegraaf, 25 april 2015, http://www.telegraaf.nl/binnenland/23969756/
__Defensie_laks_met_geheimen__.html

 
 
 
 
kv-tk-2015Z07932
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen


